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Podľa pôvodných plánov malo byť obchodno-spoločenské centrum Forum Poprad otvorené už v tomto roku.
„Projekt v Poprade nie je zrušený ani zastavený. Momentálne prebiehajú prípravne projekčné práce.
Intenzita prípravy projektu však bude závisieť od prístupu finančných inštitúcií, kedy začnú znovu
požičiavať peniaze,“ informovala Lucie Husníková, PR manažérka spoločnosti Multi Development, ktorá
pripravuje projekt pre územné rozhodnutie. Oproti pôvodnému návrhu investor plánuje zbúrať objekt
bývalého obchodného domu Prior v centre mesta. Dôvodom má byť lepší komerčný koncept a
zjednodušenie architektonického riešenia. Stavebné povolenie chce spoločnosť získať na prelome rokov.
„Začiatok stavebných prác nevieme garantovať, je závislý na ochote bánk požičiavať peniaze,“ uviedla
Husníková.
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